



PALACE
COURCHEVEL

CHRISTMAS & NEW YEAR EVE

..... NOËL & NOUVEL AN

2024 - 2025

CHRISTMAS PARTY

SOIRÉE DE NOËL

24
DEC.



Christmas Eve promises to be festive, set in a magical atmosphere. Calvin will keep the evening lively with his mixes, accompanied by Maxence, a violinist, while Sasha Wolf will charm the guests with her international covers. In the elegant setting of Le K2 Palace, this evening will offer memorable moments.



Le réveillon de Noël s'annonce festif, baigné dans une ambiance magique. Calvin animera la soirée avec ses mixes accompagné par Maxence, violoniste, tandis que Sasha Wolf, charmera les invités avec ses reprises internationales. Dans le cadre élégant du K2 Palace, cette soirée offrira des moments mémorables.

📍 Le 8611 Bar

🕒 19h00 | 07.00PM

📍 L'Altiplano Restaurant


🕒 20h00 | 08.00PM



SANTA CLAUS

PÈRE NOËL

25
DEC.



Rumor has it that Santa Claus might make a special stop at Le K2 Palace during his December 25th tour. He will arrive by dog sled, his arms laden with surprises. This visit promises to make the evening unforgettable, leaving magical memories etched in the hearts of all those present.



Il se murmure que le père Noël pourrait bien faire une halte exceptionnelle au K2 Palace durant sa tournée du 25 décembre. Il arrivera en chien de traîneaux, les bras chargés de surprises. Cette visite promet de rendre la soirée inoubliable, laissant des souvenirs magiques gravés dans le cœur de tous les présents.

📍 Skishop

🕒 18h00 | 06.00PM





SPARKLING PARTY

31
DEC.

Enjoy the last dinner of the year in a fiery atmosphere, energized by extraordinary performances from DJs, singers, dancers, and performers, making this final evening the most unforgettable of the year. Join us for a sparkling party as we say goodbye to 2024, and there's no better way to welcome 2025 than by popping Champagne.



Profitez du dernier dîner de l'année dans une ambiance enflammée, rythmé par les performances des DJ, chanteurs, danseurs et artistes performeurs hors du commun, pour faire de cette dernière soirée la plus inoubliable de l'année. Rejoignez-nous pour une fête scintillante alors que nous disons adieu à 2024, et rien de mieux que de sabrer le Champagne pour accueillir 2025 comme il se doit.

📍 Lobby & Bar

🕒 19h00 | 07.00PM

📍 L'Altiplano Restaurant

🕒 20h30 | 08.30PM

FIREWORKS

FEUX D'ARTIFICE

31
DEC.



The magnificent fireworks display at K2 Palace, set off at midnight, will mark the beginning of the New Year festivities and bring together young and old for a magical moment. We invite you to join us at 11:45 PM at Le 8611 bar to admire this enchanting spectacle, before continuing an evening that already promises to be exceptional.



Le magnifique feu d'artifice du K2 Palace, tiré à minuit, marquera le lancement des festivités de la nouvelle année et rassemblera petits et grands pour un moment magique. Nous vous donnons rendez-vous à 23h45 au 8611 Bar pour admirer ce spectacle enchanteur, avant de reprendre une soirée qui s'annonce d'ores et déjà exceptionnelle.

📍 Le 8611 Bar

🕒 00h00 | 12.00AM

